
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 7. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 15
Mener ministeren, at det bidrager til øget gennemsigtighed og oplysning, at
det ikke længere er muligt at få udleveret den 15. almindelige vurdering fra
1973, som bruges i forbindelse med udarbejdelse af en omkostningsbestemt
lejeforhøjelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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